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Abstract (en)
[origin: CA3094854A1] Described is a retaining device (30) for a chin rest (28) for a stringed instrument (1), via which device a support plate (29)
for supporting the chin of the player of the stringed instrument (1) can be connected to the body (2) of the stringed instrument (1). The aim of the
invention is to allow the posture of the player to be ergonomically improved and to improve the sound of the stringed instrument. To achieve this, the
retaining device (30) according to the invention is designed as a spring element which resiliently connects the support plate (29) to the body (2).

Abstract (de)
Eine Haltevorrichtung (30) für einen Kinnhalter (28) für ein Streichinstrument (1), über die eine zum Auflegen des Kinns des Spielers des
Streichinstruments (1) vorgesehene Auflageplatte (29) mit dem Korpus (2) des Streichinstruments (1) verbindbar ist, soll einerseits eine ergonomisch
verbesserte Haltung des Spielers ermöglichen und andererseits den Klang des Streichinstruments verbessern. Dazu ist die Haltevorrichtung (30)
erfindungsgemäß als Federelement ausgestaltet, welches die Auflageplatte (29) federnd mit dem Korpus (2) verbindet.
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